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SKOLEBESTYRELSESMØDE  

PUNKT FORM ANSVARLIG INDHOLD 

1. Valg af ordstyrer  MEST Mia Carstensen 

2. Godkendelse af 

referat 

  
Ordstyrer Godkendt 

3. Nyt fra elevrådet 

og arbejdet med 

skolens 

skraldekampagne 

Orientering 
Elevråds-

formanden 

 

Elevrådsformand:  

Theon 9. a  

 

Næstformand: 

Mads 8. b 

 

Elevrådsformanden fortæller om 

møderne: 

De har brugt de første 

elevrådsmøder på at lære 

hinanden at kende i elevrådet. 

Der har været følgende ønsker 

fra elevrådet: 

- Ny rutsjebane  

 

- En ekstra basket-bane  

 

- En skaterbane 

 

- Flere gynger på 

legepladsen 

 

- Inde-ordning i hallen for 

udskolingselever er trådt i 

kraft. 

 

Elevrådet har igangsat en 

skraldekampagne, hvor følgende 

er eller skal iværksættes:  

- Skralderobotter  

- Film, der er sjove og 

lærerige, der skal køre på 

skærmen på Larsens 

Plads. 

- Plakater 

-  

Der er følgende motto og 

konkurrence: 

”Robotten redder verden og 

tosserne samler skrald” 
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Der udleveres skraldesække med 

klassenavne. Skraldet vejes af 

CETS 

Det foregår i en periode på 3. 

måneder og der er præmie til 

vinderen. 

 

Elevrådene i kommunen har 

været samlet.  

 

De mindste elever får 

informationen fra 

elevrådsmøderne via deres 

venskabsklasser. 

4. Evaluering af 

Forårs-SFO: 

kommunalt og 

lokalt 

 

Bilag 

Orientering og 

drøftelse 

Dorrit Weber, 

pædagogisk 

konsulent i 

Svendborg 

Kommune og 

MV 

Dorrit Weber og Mimi Visbjerg 

fortælle om de gode erfaringer 

og opmærksomhedspunkter til 

det kommende års arbejde med 

Forårs-SFO: Evalueringer er 

lavet både samlet for kommunen 

samt for Vestermarkskolen. 

 

Det har været høj deltagelse af 

forældre i evalueringen.  

Samlet set er der positive 

tilbagemeldinger fra skolerne i 

kommunen.  

 

På Vestermarkskolen har 

forældrene været tilfredse med 

ForårsSFO og roser den meget, 

selvom det har været præget af 

corona-restriktioner. 

5. Principarbejde 

 

Bilag 

Drøftelse MEST og JAS 

Følgende Principper på 

Vestermarkskolen blev af Merete 

Storgaard gennemgået: 

- ’princip for positivt 

samvær’ 

- ’princip for sociale 

medier’ 

- ’anti-mobbestrategi’ 

- ’trivselspolitik’   

 

Merete Storgaard gennemgår 

forslag til et kommende 

værdiregelsæt. 

 

Der kom nedenstående 

Kommentarer: 

 

- Vigtigt at tale direkte til 

forældrene og det skal 
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ikke indeholde lovtekst. 

Den skal gøres til 

”Vestermark-sprog” 

- En anden titel 

- Hvad er det første man 

gør, hvis der evt. foregår 

mobning?  

- Lave mere af teksten i 

punktform 

- Forældre skal ”rykkes 

op”. Da de skal involveres 

tidligt. 

- Det er vigtigt at alle 

forældrene læser det.  

- Sendes ud hvert år, 

følges op– evt. på 

forældremøder 

- Evt. indskrive, hvilke 

værdier skolen ligger til 

grund for trivsel 

 

 

6. Yderligere 

inventarmidler til 

fordeling 

Orientering og 

drøftelse 
MEST 

Skolen har fået ekstra midler til 

inventar i de mangfoldige 

læringsmiljøer. 

 

Merete Storgaard gennemgår 

de fysiske faciliteter til 

mangfoldige læringsmiljøer. 

Der er inventar til børnemiljø 

hvor der var afsat penge. Nu 

afsættes der yderligere midler til 

inventar. 

   

Derudover en 3. årig plan for 

prioriteringer 

 

Punktet tages op igen efter 

nytår. 

 

Projekt fuld af liv: 

Sine Wiggers vil gerne gå videre 

med det, men det kræver, at det 

bliver mere konkret. Det tages 

op på januar-mødet. 

 

Tegning og ønsker fra skole på 

legeplads i forhold til 

fundraising. Theis og Thomas vil 

gerne bidrage. 

 



Referat af skolebestyrelsesmøde d. 9.11.2020 kl. 17.00 – 19.30.  
Personalerummet på Vestermarkskolen 

 

4 

 

7. Budgetopfølgning, 

og - et blik på 

budget 2021 

Orientering MEST 

Merete orienterede om, hvad 

resultatet ser ud til at være for i 

år. Hun vil også berøre, hvordan 

skolens økonomi ser ud til at 

forme sig i det kommende 

skoleår, dog med forbehold frem 

til den 24. november, hvor 

skolerne får den endelige 

budgetudmelding. 

 

Der forventes foreløbig et 

underskud i 2021 

 

Vestermarkskolen går en klasse 

ned hvert år, da der kun er 

elever til én klasse årligt. 

Det betyder et stort indgreb i 

skolens økonomi. 

8. Meddelelser 

Formand 

Medarbejdere 

Øvrige 

Skoleleder 

 

 Formand: 

- Vedr. skolefoto. En 

forældre har henvendt 

sig, om der kunne være 

en anden fotograf.  

Skolen har pt Gauss, 

hvilket skolen fortsætter 

med 

           

- Skole og forældre. Skal 

skolen have abonnement? 

Der blev et nej. 

 

 

Medarbejder: 

- Der har været foretaget 

en psykisk medarbejder-

undersøgelse. Den bliver 

taget op i MED. 

 

- Medarbejderne savner 

fælles arrangementer, der 

ikke kan afholdes grundet 

corona-restriktioner. 

 

Forældre: 

- Forældre har hørt at der 

har været en episode 

blandt elever i fritiden. 

Politiet har været på 

skole og afhørt eleverne. 

 

Skoleleder: 

- Intet at berette 
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9. Punkter til næste 

møde 
  

De mangfoldige læringsmiljøer – 

udviklingstiltag ift. de særlige 

læringsbehov (Dec. 2020 v. JAS) 

 

Engineering projektet (januar 

2021 v. Simon og JAS) 

 

Budget 2021: status 

 

Første udkast til overordnet 

vision og udviklingsområder for 

Vestermarkskolen 


